

Chaise d'évacuation spéciale escalier

Track assisted stair chair

L'ÉVACUATION EN TOUTE SÉCURITE EN PRÉSENCE D'ESCALIER

> DESIGNED FOR **SAFE EVACUATION** IN PRESENCE OF STAIRS





PROOF

EN1789

FIERENS

Chaise d'évacuation spéciale escalier

Track assisted stair chair

SÉCURITÉ ET MANIABILITÉ.

Safety and handling



EXTRA est la chaise d'évacuation MeBer à chenilles pour escalier. Entièrement réalisée avec des alliages spéciaux d'aluminium provenant de l'aéronautique, elle fait partie des plus légères actuellement sur le marché.

EXTRA is the MeBer stair chair with tracked system to descend stairs. Made of lightweight aluminium alloy frame, it is nowadays one of the most light in the market.

230 KG Extra est en mesure de transporter en toute sécurité des patients obèses jusqu'à 230 kg. Extra allows a safe transport of bariatric patients up to 230 kg of weight.

EFFORT MINIMAL POUR LES OPÉRATEURS

L'inclinaison du dossier, des poignées de prise arrière et la configuration particulière des leviers avant garantissent une parfaite distribution des poids.

MINIMUM EFFORT FOR OPERATORS

The backrest and back carrying handles inclination, along with the unique frontal arms configuration, enable a perfect weights distribution.

CHENILLES longues, haute adhérence

Les patins d'Extra ont une longueur majorée qui permet l'appui constant sur trois marches pour une meilleure stabilité et un meilleur confort.

Long and high-grip sliding TRACKS

The Extra sliding tracks have a longer length allowing to constantly lay on three steps for better stability and comfort.

TECHNOLOGIE ET POLYVALENCE

Repose-pieds basculant avec blocage automatique et innovantes solutions biomécaniques par rapport aux chaises conventionnelles.

TECHNOLOGY AND VERSATILITY

Turnable footrest with magnetic locks and innovative bio-mechanical solutions, complete the characteristics of this new rescue device.



ORDINAIRE. EXTRAORDINAIRE.

Ordinary. Extraordinary.



CONÇUE POUR L'ÉVACUATION EN TOUTE SÉCURITÉ EN PRÉSENCE D'ESCALIER

Les principaux champs d'utilisation d'une chaise d'évacuation spéciale escalier sont les services ordinaires ou secondaires, par exemple les services de transport où le patient est prélevé ou raccompagné à domicile ou auprès d'un établissement de soin, où il se pourrait qu'il n'y ait pas d'ascenseur. Extra est quelque chose de plus. Le dispositif est conçu en effet pour offrir le meilleur support même lors des opérations d'évacuation, il est rapide dans les services d'urgence. Il se révèle donc un allié idéal pour faire face au mieux à toutes les situations, des opérations ordinaires à celles en conditions critiques.

DESIGNED FOR SAFE EVACUATION IN PRESENCE OF STAIRS

The main fields of application for a chair are typically the ordinary and extraordinary services, for example the transport services to pick up a patient or take him back home or to a private hospital, where an elevator may not be present. Extra is something more. In fact, it has been conceived and designed to offer maximum support even during fast evacuating operations in emergency services. It is therefore confirmed as a valid ally to better face any kind of situation, from ordinary operations to those in critical conditions.









Extra is the ideal device both for evacuating patients and for ordinary services.

Extra is supplied by two practical armrests and a telescopic rear bar covered by an high comfort sleeve.

Two front rotating Ø 125 mm diameter wheels and two rear fixed Ø 200 mm allow an easy transport even on impervious lands, relieving the patient from annoying and painful bumps.



Code / Code

670/BR

Extra

Fournie en standard avec | Supplied with

Code / Code

566

Étui noir avec 3 ceintures à 2 pièces fond noir et logo "MeBer" orange pour Extra.

Black bag with 3 belts in 2 pieces made of black ribbon with orange "MeBer" logo for Extra.



Accessoires | Accessories

Code / Code

670-001

Immobilisateur de tête pour chaise d'escalier Extra.

Head immobilizer for Extra stair chair.



Code / Code

670-002

Couverture respirante antipoussière en nylon noir pour chaises Extra.

Transpire, dust proof black nylon cover for Extra chairs.



Code / Code

670-004

Étrier roue diam. 200 mm avec frein pour chaise Extra.

Castor with brake diam. 200 mm for Extra chair



Code / Code

960

EXTRA FIXING SYSTEM Système de fixation pour chaise Extra certifié UNI EN 1789.

EXTRA FIXING SYSTEM Fixing system for chair Extra UNI EN 1789 certified



Code / Code

975

EXTRA FIXING SYSTEM. Système de fixation pour chaise Extra 670/BR, 671, 676 et 678.

EXTRA FIXING SYSTEM. Fixing system for chairs Extra 670/BR, 671, 676 e 678.



Code / Code

12016-S

Tige porte-perfusion télescopique pliante avec support pour chaises Extra et Extra Ergolift.

Foldable telescopic IV pole for chairs art. Extra and Extra Ergolift



Code / Code

930L

Assise en aluminium peint noir gaufré pour chaises 670/BR et 671.

Seat in black embossed painted aluminum for 670/BR and 671 extra chairs



Code / Code

056L

Dossier en aluminium peint noir gaufré pour chaises 670/BR et 671.

Back in black embossed painted aluminum for 670/BR and 671 extra chairs



Tous droits réservés à Me.Ber. s.r.l. Unipersonale. Nous nous réservons la possibilité de modifier des images ou des contenus sans obligation de préavis. Me.Ber. s.r.l. Unipersonale décline toute responsabilité pour tout dommage découlant d'une absence ou d'une inexactitude des informations fournies dans le présent document. Les images utilisées dans le présent document sont données seulement à titre d'illustration.

All rights are reserved. Any variations on images and subjects can be done without notice. Me.Ber. s.r.l. Unipersonale is not to be considered responsible for damages caused by lack or wrong information here mentioned. Product images are only for advertising purposes.



Me.Ber. s.r.l. Unipersonale

Strada Langhirano, 270 43124 Fontanini (Parma) Italie Tél. +39 0521 648770 | Fax +39 0521 648780 | e-mail: info@meber.it